

Protokoll 2018:9

Datum: 2018-09-20

Plats: Purpurnäckan, Delsjövägen 5A, Göteborg

Tid: 18.00 – 22.00

Matlagning: AL

Närvarande

Förkortning

Jakob Revellé	JR
Ellen Björnhage	EB
Fredrik Seebass	FS
Malena Hedberg	MH
Anna Lundqvist	AL
Emma Svanström	EMS
Johan Holst	JH

Frånvarande

Alexander Einerskog	AE
Sara Sandberg	SSA

1 Inledning

1.1 Mötets öppnande

1.2 Val av mötesordförande och mötessekreterare

1.2.1 Mötesordförande

JR valdes till mötesordförande.

1.2.2 Mötessekreterare

JH valdes till mötessekreterare.

1.3 Val av protokolljusterare

EB och FS valdes till protokolljusterare.

1.4 Fastställande av föredragningslista



Föredragningslistan faställdes.

2 Rapporter

2.1 Ledarveckan

Fredrik informerar om ledarveckan.
En fråga och beslut kring kursen Leda scouting togs upp.

Beslut: Distriktet står för deltagaravgiften för medlemmar från Göteborgs scoutdistrikt som anmäler sig till kursen Leda scouting i korthet.

2.2 Mandalay

EB informerar.
Ett mastbrott har skett på toppmasten. Ingen skadades.
Information har gått ut och alla inbokade bokningar har avbokats.

2.3 ITP

EB informerar.

2.4 Äventyret 2019

AL informerar. Arbetsgruppen vill komma igång redan nu. Finns förslag på plats som undersökts.

2.5 GDPR

JH informerar.
Se bifogad dokument.

3. Ekonomi

3.1 Aktuell rapport

Hur ser läget ut? Var behövs hjälp? (MH)
MH informerar.



3.2 Strategi, verksamhetsplan och budget för 2019

Inledande diskussioner om vad som ska göras 2019 och vad det får kosta.

JR informerar.

4 Kommande verksamhet

4.1 Distriktsläger 2019

EMS och FS informerar.

4.2 Höstens distriktsstämma

JH informerar.

VoteIT kommer att användas för diskussion och yrkande.

4.3 Demokratijamboree

JH informerar.

En egen tågagn har bokats. En första förträff kommer att hållas där vi kommer gå igenom hur scouternas stämma går till, VoteIT och tillsammans diskutera handlingarna.

5 Avslutning

5.1 Styrelserepresentation

Genomgång av vilka styrelseledamöter som ska representera styrelsen på arrangemang fram till nästa styrelsemöte.

Förträff

Jakob kommer att närvara. Representant från Scouternas styrelse närvarar.

Hajk-DM

Inget lag, men försök till representant.

Ledarveckan

Bordlägges till nästa möte den 10/10.

5.2 Övriga frågor



5.2.1 Val till Stiftelsen

Jakob informerar.

5.2.2 Protokoll

JR informerar.

Har alla protokoll för 2018 justerats och skickas till Erik?

Beslut: Den som har skrivit protokollet ansvarar för att kontakta justerare för aktuella mötet och därefter skicka till Erik för arkivering.

5.3 Nästa möte och kommande aktiviteter

10/10, Styrelsemöte 2018:10. 18:00 - 22:00, Purpurnäckan.

21/10 Höststämman

3/12 Avslutning med stiftelsen.

5.4 Reflektion – Utvärdering av distriktsstyrelsen

5.5 Mötet avslutas

Jakob Revellé, Mötesordförande

Johan Holst, Mötessekreterare

Fredrik Seebass, Justerare

Ellen Björnhage, Justerare

